
Zápis z jednání Komise dopravní 

 

Datum: 26.03.2025 

Účast: M. Hrudka, P. Štanc., V. Švenda, R. Smetana J. Hošna, J. Bouše (komise byla usnášení schopná/ 

přítomni: 6 ze 7 členů)  

Omluven: 

Neomluven: L. Martinek 

Koordinátor: M. Hasman 

Hosté: V. Karpíšek – 1. místostarosta, T. Kubík – vedoucí OSH, J. Vodičková – velitelka MěPo a její 

zástupce Z. Černík. 

 

Program: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu jednání  

- Projednání informací ohledně nasvícení přechodů pro chodce, popřípadě návrh na jejich zrušení 

- přemístění radaru na úsekové měření – dle žádosti pí. Faustusové 

- podnět od zástupců OV Březové Hory na přechod pro chodce v ul. Mariánská a ul. Pod Haldou 

3. projednání programu 

4. vystoupení hostu 

5. Různé  

6. Závěr 

 

ad 1) Zahájení dopravní komise 

ad 2) Schválení programu jednání: Hlasování: 6 pro, 0 proti, 0 zdrželo se  

ad 3) Projednání bodu schváleného programu: 

DK byla informovaná paní velitelkou a jejím zástupcem o tipech na přechody, které by stály za 
prověření, zda lze lépe nasvítit.  
 
Dále byla DK informována 1. místostarostou a vedoucím odboru OSH o plánované akci ze strany KSÚSK, 
která se týká pokládky nového asfaltového povrchu (v termínu 02.05. – 09.05.) od kruhové křižovatky 
Milínská, Topolová směrem ke kruhové křižovatce k parkovišti na Flusárně (čerpací stanice MOL) 
s výjezdem do ulice Březnická až k další kruhové křižovatce Březnická, Školní, Seifertova a Edvarda 
Beneše. 
 



DK doporučuje RM realizovat osvětlení přechodu pro chodce (viz obrázek č. 1) při plánované 
rekonstrukci povrchu a dále úpravu (snížení) opěrné zdi za účelem zvýšeni viditelnosti chodců při 
vstupu k přechodu pro chodce. 
  
6 – 0 – 0  
 
DK dále procházela návrhy přechodů k prověření možnosti nasvícení (viz obrázek 2 – 8) 
 
DK doporučuje RM uložit prověření možností realizovat osvětlení přechodů pro chodce (viz obrázek 
č. 2 - 8)  
 
6 – 0 – 0  
 

Zástupci MěPo dále předložili svá doporučení na rušení některých přechodů pro chodce nebo 
nahrazením místy pro přecházení. Stanovisko DI PČR je přechody nerušit. 
 
DK vzala na vědomí stanovisko DI PČR – nerušit přechody. 
 
 

Dále DK diskutovala nad žádosti o přehodnocení umístění rychlostního radaru předložené paní 

Faustusovou, ul. Zdabořská. 

K tomu nám podala vysvětlení paní velitelka a její zástupce. 

DK doporučuje rozšířit oblast úsekového měření na základě podnětu paní Faustusové. 

6 – 0 – 0  

DK se dále zabývala podnětem zástupců OV Březové Hory, kteří opakovaně požadují vybudování 

přechodu pro chodce z ulice Mariánská a ul. Pod Haldou.  

Toto již bylo několikrát konzultováno s pí. Puhalovou z DI PČR a dopravním inženýrem J.B.. Oba 

nedoporučili se více realizací zabývat z důvodu nenaplnění kritérií pro schválení tohoto záměru. 

Předseda DK předložil návrh dalšího řešení (viz obrázek č. 9) 

DK doporučuje projednat navržené řešení s dopravním inženýrem J.B. popřípadě s pí. Puhalovou DI 

PČR. 

6 – 0 – 0  

ad 4) vystoupení hostů: hosté vystupovali tematicky průběžně. 

ad 5) různé: Předseda DK připomenul ostatním členům, aby dávali podněty, kde jsou zaparkovány 

autovraky nebo vozidla bez STK. 

Ad 6) závěr – termín dalšího konání schůze 23.04.2025 od 17:00 hod. 

Datum: 26.03.2025 

Zapsal: M. Hasman 

Podpis: Předseda komise: M. Hrudka v.r. 


